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Protokoll styrelsemöte S21

Närvaro: Malin Gurenius Ordförande
Josefin Brandt Sekreterare
Erik Mossberg Skattmästare
Totte Nilsson Källarmästare
Lars Dunemark Programmästare
Göran Stensköld Sexmästare

§1 OFMÖ

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar.

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes.

§5 Föregående mötes
protokoll

Föregående mötes protokoll godkändes.

§6 Meddelanden Malin meddelar att

• han som städar i E-huset ska hjälpa oss med att putsa gol-
ven i iDét. Det skall han göra tisdag och onsdag i ten-
taveckan, vi måste därför flytta undan möblerna på måndagkväll.

• det har varit dwww-möte.

• hon har gjort om styrelseplanchen så att våra nya styrelsemedlem-
mar också är med på den.

• D´du skickas nu ut till alla ettor och tvåor via mail.

• E-styrelsen ska bjuda oss på middag tisdagkväll i läsvecka
1.

Göran meddelar att

• han har börjat sälja biljetter till oktoberfesten.

• att den 12 november kommer det vara en sextackfest för
alla som jobbat på sittningar i år.

Erik meddelar att

• han har fört över 15kkr från nollningskontot och staben
har lämnat ifrån sig sina kontokort.

• en av skinnsofforna i iDét har gått sönder.

Erik påpekar även att Cafét borde städas.

Lars meddelar att
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http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?d03mg
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?d03jbr
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?d01em
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?d03tn
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?d04ld
http://www.dsek.lth.se/cgi-bin/personakt?d03gs
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• sektionens hemsida har fått en Wiki.

• han ska planera en bussresa till Tyskland.

§7 Beslutsuppföljning På förra mötet kom Totte med idén att vi skulle ha en kaffeau-
tomat i iDét. Totte uppdrogs att ta reda på om detta är genom-
förbart. Han har dock inte fått tag på någon från kaffeautomat-
företaget Selecta ännu.

SRD måste flytta sina grejer till Källarmästeriets skåp så att D-
shopen får ett eget skåp.

§8 Valärenden Styrelsen valde Emma Nyman till Trägårdsmästare.

§9 Safari Det skulle vara bra att ha ett till Safari innan HT2... om styrelsen
hade orkat genomföra ett:)

§10 Datum för
budgetläggning

Vi bestämde att den 1 november klockan 17 ska vi ha ett möte
då vi planerar nästa års budget.

§11 Datum för snickeboa Den 10 november klockan 17 ska vi ha snickeboa i iDét. Då ska
vi b.l.a städa och sätta upp tavlor.

§12 Finansering av köket Det är oklart hur mycket pengar vi har kvar till att renovera
köket och var pengarna skall tas ifrån.

§13 Övrigt Lars tycker att protokollen skall skickas ut via mail precis som
kallelserna.

§14 OFMA

Vid protokollet

Josefin Brandt
Sekreterare

Justeras

Malin Gurenius
Ordförande
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